
                                                      Protokół Nr XI/07 
                                     XI Sesji Rady Miejskiej Białogardu 
                                              w dniu 28 czerwca 2007 roku  
 
 
Godz. 8.30 – Trybuna Obywatelska Mieszkańców. 
Przewodniczący Rady, Andrzej Świrko - po przywitaniu poinformował, że jest to XI Sesja 
Rady Miejskiej i po raz kolejny Rada spotyka się z mieszkańcami w ramach Trybuny 
Obywatelskiej. Szczególnie chciałby to podkreślić, gdyż docierają do niego informacje 
prasowe czy też inne, jakoby Rada zlikwidowała Trybunę Obywatelską.  
Szanowni Państwo! Sami widzicie ci wszyscy, którzy uczestniczą w tych spotkaniach,  
że jest to nieprawda. Przed każdą sesją, pół godziny wcześniej ma miejsce każdorazowo,  
punkt – Trybuna Obywatelska Mieszkańców po raz XI  w tej kadencji, spotykamy się. 
Chęć zabrania głosu w ramach Trybuny Obywatelskiej dzisiaj wyraziło czterech 
mieszkańców MIASTA.  
Zgodnie z kolejnością,  proszę o zabranie głosu w sprawach jakie ich nurtują: 
1.Stanisław Hatłas, Radny Rady Miejskiej  – powiedział, że temat to ogólnie porządki  
w mieście. Zastrzega z góry, że to co dzieje się w mieście  to nie wina Burmistrza.  
Śmieci, bałagan, nie wykoszona trawa, zarośnięta rzeka.  To należy to Powiatu, to do jakiegoś 
innego zarządcy w mieście. Wie, że w mieście robi się porządki. Nie wszyscy jednak je robią.  
Dlatego też apeluje do mieszkańców i zarządców posesji o ład i porządek na ich terenie. 
2.Radzimierz Buczma –   zasygnalizował, że nagminnie powtarza się jazda rowerzystów 
 po chodniku. Przechodzień nie może spokojnie i bezpiecznie przejść. Dlatego też zapytuje:  
Czy nie można z tym zrobić porządku, aby pieszy mógł bezpiecznie przejść.   
To samo dotyczy targowiska, rowerzyści opanowali cały rynek. Prosi o ustawienie tam znaku. 
Także prosi o wprowadzenie punktu, że do estetyzacji należy też koszenie trawy   
Są to sprawy typowo administracyjno - porządkowe,  
3.Władysław Skotnicki – dodał do wypowiedzi przedmówcy, że po chodnikach jeżdżą nie 
tylko rowerzyści, ale i samochody,  poza tym parkują np. na ulicy 1 Maja.  
Tym razem kieruje zapytanie nie do Pana Burmistrza a do TBS. Był u nas na Świdwińskiej 
Pan Papuga. Sprawa porządku terenów BTBS i zaniedbywania obowiązków administracji. 
U sąsiada od strony północnej jest zaciek na murach także wewnątrz budynku i to samo 
będzie u mnie w mieszkaniu. Brak reakcji zarządcy w tej kwestii. 
Pyta się:  TBS z tych pieniędzy, co zbiera na remonty nie powinien przeznaczać milion 
złotych. Tyle lat i czy w TBS  nie ma ludzi kompetentnych i odpowiedzialnych. 
Czy to ma zrobić Rada Miejska i Burmistrz MIASTA. Oni  mają swojego przedstawiciela., 
administratora , którym jest TBS i to on powinien zająć się tą sprawą. 
Jeżeli nie, to ten budynek i większa część budynków w mieście pójdzie w rozsypką.  
Prośba do Burmistrza o ścisłą kontrolę i egzekwowanie obowiązków administratorów i 
zarządców. Biorą pieniądze, a mieszkania  wyglądają jak psie budy. 
4. Elżbieta Litewka – powiedziała, że wszyscy na Trybunie narzekają i temu ona służy. 
Natomiast  my dzisiaj chcemy inaczej ją zakończyć. Chcemy akcentem przyjemnym i 
sympatycznym. Chcemy pochwalić się osiągnięciami i sukcesami. Jesteśmy członkami 
uczniowskiego klubu sportowego, najmłodszą grupą.  Grupa ta zajęła  II miejsce i chłopcy 
zdobyli puchar w turnieju „Orlików”. Dzisiaj chcieli podziękować wraz z trenerem  
Panu  Burmistrzowi i  na jego ręce przekazać statuetkę oraz prosić o dalsze wsparcie 
finansowe. Radni nagrodzonym chłopcom podziękowali oklaskami. 
 
 
 

 1



Przewodniczący Rady - podziękował  wszystkim za spotkanie przed sesyjne i oznajmił,  
że  dzisiejsza sesja rozpocznie się o godzinie  dziewiątej. Na początku wystąpi młodzież  
z Gimnazjum Nr 1 z fantastycznie przygotowanym programem. 
Do jego obejrzenia i wysłuchania zaprasza wszystkich 
 
Ogłosił przerwę do godziny dziewiątej. Kontynuacja obrad po przerwie. 
 
1.Otwarcie Sesji, w tym: 
      - występ uczniów z Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie. 

Przewodniczący Rady, Andrzej Świrko - na wstępie powitał zespół muzyczny  
z Gimnazjum Nr 1, naszą białogardzką młodzież w momencie szczególnym,  
jakim jest zakończenie roku szkolnego. Zespół działa od 3 lat, w jego skład wchodzi 35 osób. 
Prowadzony jest pod kierunkiem  nauczycieli Gimnazjum  Nr 1:Pani Iwony Dudzicz  
oraz Pani Elżbiety Gnaś.  Powitał także rodziców tej zdolnej młodzieży oraz nauczycieli  
Poinformował, że dzisiaj zostaną wręczone tej zdolnej młodzieży nagrody Burmistrza 
MIASTA. 
-  stwierdzenie „quorum”, 
 
Przewodniczący Rady – stwierdził, że według listy obecności obecnych jest 19 Radnych – 
Rada jest władna do podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 
 
Za zgodą Rady § 33 ust. 2 Statutu Miasta obowiązki sekretarza obrad powierzono 
kierownikowi Biura Rady Miejskiej, Danucie Holczewskiej – Szydłowskiej.. 
 

-  przedstawienie porządku obrad, 
 
Przewodniczący Rady - zapytał : czy są uwagi bądź wnioski o zmianę  porządku, jeżeli nie 
ma to przystępujemy do jego realizacji. 
Zastępca Burmistrza – zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały druk – I dotyczącą   
poręczenia weksla „in blanco” zmiany treści zapisu paragrafu 1 punkt 1. 
Był zapis: 121.272.977 zł a proponuje się zapis w brzmieniu: 46.085.992 zł, tyle ile zostaje 
dla Rejonu I MIASTA Białogardu. Pozostałe punkty pozostają bez zmian.  
Przewodniczący Rady – powiedział, że nie ma zmiany uchwały tylko  zmiana w tytule. 
Rada przyjęła autopoprawkę bez uwag. 
Jerzy Harłacz – powiedział, że wcześniej ustalano, że  sesje Rady Miejskiej będą odbywały 
się w środy a nie jak dzisiaj w czwartek. Starostwo nie jest właścicielem tej sali więc może się 
podporządkować. 
Przewodniczący Rady - stwierdził, że nie będziemy toczyć sporu i chodzić do wójta, 
będziemy trzymać się środy, gdyż ten dzień i mnie najbardziej odpowiada. 
Ponieważ innych uwag nie ma porządek stał się obowiązujący i przystąpiono do jego 
realizacji. 

-  przyjęcie protokołu z  X Sesji.  

Przewodniczący Rady zapytał: Czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji, jeśli nie ma 

to poddaję pod głosowanie: 

Przegłosowano: 

za - 13,  przeciw - 0 , wstrzymuję- 1. Rada przyjęła protokół z X Sesji bez uwag. 
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Ad 2  Wręczenie nagród uczniom za osiągnięcia w nauce i sporcie za rok  
          szkolny 2006/2007. 
 
Komunikat w sprawie nagród - przedstawił, Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydziału 
Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu.  
Lista nagrodzonych uczniów przedstawia się  następująco: 
Szkoła Podstawowa NR 3: 

1) Dominika Lewandowska, 
2) Paulina Pietrzak, 
3) Karol Dziwior. 

Szkoła Podstawowa NR 4: 
1) Alicja Kwiecień, 
2) Katarzyna Pender, 
3) Olga Banaszyńska. 

Szkoła Podstawowa NR 5: 
1) Anna Maj, 
2) Piotr Pokuciński, 
3) Szymon Federkiewicz, 

Gimnazjum NR 1: 
1) Tomasz Domański ( nagroda I stopnia ), 
2) Mateusz Zarzycki ( nagroda II stopnia ), 
3) Marta Jednoróg ( nagroda III stopnia ). 

Gimnazjum NR 2: 
1) Ewelina Kubiś ( nagroda I stopnia ), 
2) Marcin Żach ( nagroda II stopnia ), 
3) Michał Karczewski ( nagroda III stopnia ). 

Szkoła Muzyczna I stopnia: 
1) Anna Iwanek, 
2) Kalina Majewska.  

 
Komunikat w sprawie nagrodzonych uczniów - sportowców przedstawił  Grzegorz 
Herman. Uczniów - sportowców do nagród wytypował Powiatowy Szkolny Związek 
Sportowy w Białogardzie. 
Lista uczniów, którzy otrzymali nagrodę Burmistrza MIASTA za wybitne osiągnięcia 
sportowe w roku szkolnym 2006/2007 przedstawia się następująco: 
Szkoła Podstawowa NR 3: 

1) Paulina Pietrzak, 
2) 2) Mateusz Buszman, 
3) Jakub Wojciechowski, 
4) Mateusz Łosicki. 

Szkoła Podstawowa NR 4: 
1) Weronika Podlaszczuk, 
2) Sara Czajkowska, 
3) Olga Banaszyńska, 
4) Joanna Krzewina, 
5) Justyna Szkaluba, 
6) Krzysztofa Chwiałkiewicz. 

Gimnazjum NR 1: 
1) Natalia Podlaszczuk. 
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Nagrodę zespołową otrzymują: 

1) Grzegorz Kielbasa, 
2) Maciej Więcek, 
3) Mateusz Witkowski, 
4) Paweł Paukszto, 
5) Krzysztof Góralski,  
6) Przemysław Broda, 
7) Bartosz Bohdankiewicz, 
8) Damian Nastula, 
9) Bartosz Balcerowski, 
10) Paweł Kozar, 
11) Bartosz Liptak. 

Gimnazjum NR 2. 
1) Przemysław Madejski. 

 
Aktu wręczenia dokonali; Burmistrz MIASTA, Stefan Strzałkowski  
oraz  Przewodniczący Rady Miejskiej, Andrzej Świrko. 
 
Ad 3 Informacja Burmistrza Miasta z działalności między sesjami oraz z wykonania  
         uchwał Rady Miejskiej. 
 
Przedstawił: Burmistrz MIASTA, Stefan Strzałkowski. 
Burmistrz Miasta – powiedział, że Radni otrzymali informację na piśmie. 
Informację uzupełnił o następujące sprawy. Odbyła się „XXXIX Bitwa o krowę”. 
BIAŁOGARD wygrał dwoma punktami, krowie rogi na rok 2007 pozostały w naszym 
mieście. Impreza była bardzo udana. 
Kolejny temat dotyczy konkursu „Ośmiu Wspaniałych”. Jest to konkurs ogólnopolski mający  
na celu propagowanie wolontariatu wśród dzieci i młodzieży. Udało się nam spowodować to,  
że XIII Finał tego konkursu odbył się w Białogardzie. Na Galę przyjechało około 400 
młodych osób. Pojawiły się głosy niezadowolenia. Dotyczyły one między innymi bazy 
noclegowej i tu trzeba powiedzieć jasno Miasto nie posiada bazy noclegowej na odpowiednim 
poziomie bądź na poziomie niższym niż takie MIASTA jak Częstochowa, Wrocław czy 
Warszawa. Stąd też różnice w warunkach zakwaterowania. Byli to wolontariusze i gorsze 
warunki dla nich nie są obce. Dał następujący przykład. Nasza grupa zakwaterowana w 
Częstochowie dostawała do umycia miskę z wodą. I nikt nie podnosił z tego powodu larum.  
Jest to młodzież, która powinna przystosowywać się do różnych warunków. 
Kolejna sprawa, która zbulwersowała mieszkańców to nie wystąpienie Pani Edyty Górniak na 
koncercie. Chce powiedzieć jasno i wyraźnie. Ze strony MIASTA wypełnione były wszystkie 
warunki, które zostały określone w umowie jak i załącznikach.  
W umowie firma, która obsługiwała dźwięk jak i światła było zawarowane, że do 
zaciemnienia sali przywiezione były specjalne kotary. Z nieznanych mnie powodów koncert  
nie odbył się. Wczoraj wystąpiliśmy z roszczeniem do mecenasa Pani Edyty Górniak.  
Kilka dni z prawnikami analizowaliśmy warunki umowy. Miasto BIAŁOGARD nie 
zaniedbało niczego, wszystkie punkty z naszej strony były spełnione. Gala opóźniła się o pół 
godziny, gdyż rozmawiałem z menedżerem Pani Górniak, jak i z nią samą. Wydawało się w 
tym momencie, że artystka wystąpi, jednak do tego nie doszło. Oczekujemy na reakcje 
drugiej strony, aby poznać faktyczne przyczyny nie wystąpienia artystki na koncercie. 
O wynikach Państwo zostaniecie natychmiast powiadomieni, gdy będą dodatkowe 
informacje.  
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Kolejna sprawa. Ważna kwestia na dziesięciolecia to wpisanie do kontraktu na listę  
19 inwestycji centralnych, które będą prowadzone w służbie zdrowia – Centrum Rehabilitacji. 
Poprosił o dołączenie  wypowiedzi w tej kwestii Starosty Białogardzkiego. 
Starosta Białogardzki, Krzysztof Bagiński  – powiedział, że jest po raz pierwszy w takiej 
roli, że będzie uzupełnił sprawozdanie Pana Burmistrza. Chce powiedzieć, że to ponad dwa 
lata zespołowej pracy. W pojedynkę nie jesteśmy w stanie wiele zdziałać. Było duże wsparcie 
ze strony MIASTA, pana Burmistrza , mieliśmy  życzliwość  radnych wojewódzkich. 
Bez ich wsparcia nie można byłoby mówić o dalszych rozmowach ze stroną rządową. 
Nie wie dlaczego inwestycja białogardzka została wykreślona przez samorząd tamtej 
kadencji. Do dzisiaj nie otrzymał odpowiedzi na stawiane pytania. Nie ma żadnych 
merytorycznych przesłanek. Wszystkie oceny, Najwyższej Izby Kontroli  i Urzędu 
Wojewódzkiego, konsultantów wojewódzkich , Ministerstwa Zdrowia są pozytywne,  
jeśli chodzie o te inwestycję. Bardzo dobrze wpisano się w program rehabilitacyjny kraju. 
Pacjenci czekają po pół roku , aby leczyć się w naszym Centrum. W tym roku pozyskano 13,2 
mln zł. Mamy 1290 łóżek a  ma być 220 łóżek w przyszłości. Decyzją rządu te inwestycje 
maja być dokończone w 3 lata. Poszerzona będzie baza rehabilitacyjna. Jeszcze raz bardzo 
mocno podkreśla współpracę z Miastem , Panem Burmistrzem, radnymi wojewódzkimi  
i naszymi parlamentarzystami. Prosi o przychylność na przyszłość. Ten szpital dla MIASTA  
jest bardzo ważny. 
Jedna dygresja na temat konkursu „Ośmiu Wspaniałych” : nie rozumie opinii na temat 
warunków lokalowych To właśnie ta młodzież przyjechała zobaczyć jacy jesteśmy, takie są 
warunki. Tak duże jest niezrozumienie naszych problemów wśród parlamentarzystów. 
Dlaczego to jest istotne dla Powiatu. Ci młodzi ludzie – wolontariusze pomagają ludziom 
ubogim i chyba nie przyjechali tutaj pławić się w luksusach. Hoteli pięciogwiazdkowych nie 
ma w Białogardzie. Co innego polska gościnność a co innego stawiane takich wymagań 
ponad miarę. Przychodzi się  do gospodarza, mam takie lokum jakie mam, jestem skromnym 
człowiekiem. Prosi o przychylność na przyszłość.  Apeluje o uznanie, ze szpital jest bardzo 
ważny, gdyż służy mieszkańcowi i całemu regionowi. 
Dyskusja: 
Adam Gajlewicz – powiedział, że remont szpitala jest inwestycją zapoczątkowaną przez 
poprzednie władze i obecne jako spadkobierców. Na pewno można odnotować, że  ta 
inwestycja jest na plus. Jednak są pewne minusy, których Pan Starosta nie widzi a mianowicie  
takie jak: zabezpieczenie i porządek, chodzi o części remontowane.  Tam są niezabezpieczone 
studzienki, palone są ogniska i tego nikt nie sprząta. Przyjeżdżają ludzie z całej Polski i widzą 
te brudy. Fajna inwestycja i fajna załoga, ale patrz dalej. Poza tym nie miał okazji rozmawiać 
z Panem Starostą, gdy był zapraszany na Komisję Infrastruktury. Jeśli chodzi o organizację 
imprezy VIII Wspaniałych to Pan Starosta nie do końca wszystko chyba wie i  nie wszystko 
rozumie. Jeśli nie  rozumie Pan warunków lokalowych, to proponuje wraz z rodziną iść do 
internatu i tam się przespać. Słuchał ludzi. Żenująca jest wypowiedź o pięciu gwiazdkach. 
Chodzi o podstawowe warunki higieny. To co Burmistrz wcześniej mówił to też nie pasuje, 
żeby  taka osoba tak mówiła. Takie stwierdzenie jest nie na miejscu. 
Jerzy Harłacz – zabierając głos, powiedział, że nie będzie się wypowiadał na temat  
Pani Górniak, wszystkie rozmowy były nagrywane audiowizualne i to kto miał rację czas 
pokaże. Pani Zimmer cytuję powiedziała: zgadzamy się na wszystkie warunki.  
To pan Krupa powiedział proszę rozmawiać z żoną.  Pan Krupa powiedział, że nie ma tu z 
kim rozmawiać. Próby rozmowy telefonicznej dwa dni przed koncertem niczego nie 
przyniosły. Nikt nie odbierał telefonu a jeśli odebrał to nie był upoważniony do 
reprezentowania MIASTA w danej sprawie. Niech prawnicy to rozstrzygną.  
Coś tu było nie tak. Panie Burmistrzu! Nie da się na pewno zbudować prawdy na kłamstwie. 
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Prawda wcześniej czy później ujrzy światło dzienne.  Nie wszystko było tutaj dobre, niech to 
rozstrzygają prawnicy. Mnie skarżyła się opiekunka grupy z Torunia, prosiła o parter dla 
osoby niepełnosprawnej. Wody cieplej nie było, napoi nie było. Jedna pozytywna opinia 
dotyczy hotelu : „Stop”. Trzeba mówić prawdę. Problem Edyty Górniak był ciężki. 
Źle się stało, może trzeba było zrobić masówkę. Może ją zaprosić na Dni Białogardu i Miasto 
odzyska te 36 tysięcy złotych, które już wypłaciło. 
Do Starosty zaś powiedział, żeby się nie ośmieszał i powiedział: to Pan ma pokazać 
prawdziwy wzór z którego ta młodzież będzie zadowolona i nie będzie narzekała. 
Powiedział także, że jako nauczyciel ZPT niech  kupi sobie kasztany i żołędzie i robi ludziki a 
nie czaruje tu ludzi. I to jest taka prawda. Chciałby, aby odnieść się do tego w sposób 
rzetelny. To co boli i co jest prawdą to o tym należy mówić. Masowość tej imprezy w danym 
dniu była duża i do Burmistrza nie można mieć pretensji. Wie, że podpisać kontrakt i spełnić 
warunki Pani Górniak jest ciężko. Nie jedna gmina ma z tym problemy. Nie wie, kto mówi 
prawdę , mówi tylko to co słyszy. 
Kolejna sprawa. Dzisiaj mieszkaniec na sesji mówił o rynnach. Zapytuje: Ile można mówić o 
tych rynnach. Trzeba spowodować, aby  osoby odpowiedzialne za stan budynków robiły to co 
do nich należy.  Trzy miesiące temu mówił o rynnie, której nie ma i ludzie mają mokrą ścianę 
od środka. Czy nie można tego rozwiązać na bieżąco,  czy tu są wszyscy nieudacznicy. 
Do Burmistrza zwrócił się , aby ruszył tą maszynę i niech ona zacznie pracować na rzecz 
mieszkańców. To nie są wielkie problemy, ale należy je rozpatrywać i rozwiązywać na 
bieżąco a nie czekać, aż pół budynku się zawali. 
Przewodniczący Rady –  powiedział, że odpowiedzialność za słowa każdy tu ponosi. 
Nie jest tu cenzorem lecz prosi , aby w swoich wypowiedziach nie używać słów,  
które mogą być obraźliwe. Poprosił  również o pilnowanie  i ważenie swoich wypowiedzi.  
Jednocześnie jest kilka jeszcze osób, które chce zabrać głos, dlatego też prosi o streszczanie 
i skracanie swoich wypowiedzi. 
Jerzy Harłacz – odpowiedział, żeby go nie pouczać, gdyż jeszcze wie co mówi. 
Jeżeli Pan Starosta czuje się urażony to ma prostą drogę do sądu. Pan Starosta, jest kolejną 
osobą na świeczniku, która siedzi i nic nie robi.  Nie ma ulic, przy osiedlach nie ma 
chodników to  niech on za to się weźmie a nie robi z siebie dobrego opiekuna Powiatu. 
Taka jest prawda. Skłócone są gminy w powiecie. Cztery gminy nie mogą się dogadać. 
Jako Starosta powinien robić wszystko, aby je scalić. 
Adam Gajlewicz – powiedział, ze ktoś może powiedzieć, iż ja ciągle atakuję Burmistrza,  
ale część odpowie, że dobrze, iż ktoś taki jest. Próbował odmiennie odejść od pisania  
i pofatygował się po odpowiedzi do Urzędu Miasta. Był w Urzędzie Miasta  po informacje 
odnośnie imprezy z panią Górniak. No i co no i nic. Jedynie pani  Zimmer udzieliła 
informacji. Burmistrza MIASTA nie było, on nie często bywa w Urzędzie ostatnio.  
Pofatygował się do Zastępcy Burmistrza i co okazuje się. Powiedział: dobra Adam dam ci tą 
umowę. Chciał zapoznać się z umową, najpierw powiedziano, że może a później był telefon, 
że nie bo to jest umowa cywilnoprawna. Dlaczego nie można wprost powiedzieć o tym 
radnym.  Jako członek Komisji Rewizyjnej nie może dowiedzieć się , kto ma rację. 
Do Burmistrza zaś powiedział, że jego sprawy ostatnio nie mają się dobrze.  
Większość spraw Burmistrz przegrywa, zwłaszcza sprawa Połuboczki czy też inne.  
Można tą sprawę załatwić ugodowo,  żeby radni się dowiedzieli. Stało się inaczej, opisują to 
gazety. Był na tej imprezie, podziela wszystkie informacje na , które ludzie się skarżyli.  
Nie było to dopięte. Dlaczego nie można było powiedzieć radnym wprost a radni by to 
przekazali poprzez swoje osoby w miasto. A radny tylko na mieście słucha, że znowu 
nieudana impreza. Na stronach internetowych to opisano. Gdzie mamy rzecznika prasowego 
i ludzi odpowiedzialnych. To jest wizerunek naszego MIASTA. Nie ma żadnej reakcji na 
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artykuły prasowe. Tego nie prostuje się. Radni otrzymują później cięgi na mieście.  
Impreza na 400 osób, trzeba było się zastanowić, czy Miasto stać na taką imprezę.  
Jest to ciężar organizacyjny i finansowy, żeby robić dwie imprezy w jednym dniu.  
Miasto nie ma zaplecza hotelowego, to przecież wraz ze Starostą podjęto decyzje o internacie 
i przeznaczeniu na mieszkania socjalne, ale przecież są inne budynki takie jak np. szkoła 
„Scholar”. Burmistrz chciał błysnąć a tu mu się nie udało. Co za tym idzie i nam 
mieszkańcom Białogardu. 
Dlaczego Miasto ukrywa umowę , przed nami radnymi, członkami Komisji Rewizyjnej. 
Może Miasto faktycznie nie jest winne a jest tylko widzimisię Pani Górniak. 
Dużo zebrał materiałów na ten temat, nie będzie czytał. Napisze o tym na swojej stronie 
internetowej. Ma skargi z takich MIASTA jak Częstochowa, Wrocław.  
W tym samym dniu była „Bitwa o krowę”. Zapytuje: Czy na obiedzie z delegacją z Binz.,  
byli wszyscy zaproszeni radni. Dlaczego byli radni koalicyjni, którzy wspierają Burmistrza,  
a ominięto pozostałych radnych. W zaproszeniu nie było punktu o obiedzie. Czy chodzi o 
dalszy podział i  skłócanie naszej Rady. Moim zdaniem to była nagroda za przyjęcie Statutu 
Miasta na ostatniej sesji. 
Prosi, o wyjaśnienie punkt 5a i 5g informacji z działalności Burmistrza w okresie między 
sesyjnym. Czy osobiście Burmistrz uczestniczył w 20  zebraniach wspólnoty mieszkaniowej. 
Przewodniczący Rady – poprosił, aby nim zacznie wysuwać się wnioski poprosić o 
wyjaśnienie sprawy. Prosi o pytanie a nie od razu o komentarz. 
Adam Gajlewicz – odpowiedział, że był osobiście, aby wyjaśniono mu te sprawy,  
ale nie uzyskał wyjaśnienia, dlatego mówi o tym dzisiaj. 
Burmistrz MIASTA – odpowiedział, że wypowie się co do pierwszej części. 
 W drugiej  części zabierze głos Zastępca. Jako Burmistrz reprezentuje Miasto na zewnątrz 
a nie jest od pilnowania stołka tutaj w mieście. Ma bardzo zapchany kalendarz i działa 
wybiórczo. Udaje się tam, gdzie jest bardzo potrzebny i gdzie zapadają decyzje.  
Urzędnicy wiedzą jak mój dzień pracy wygląda.  Wracając do Edyty Górniak sprawa jest  
na początkowym etapie. Tą sprawą interesuje się kilka osób i w moim przekonaniu w różnych 
celach. Powiedział: Panie Jurku !Pan nie był tutaj stroną a toczył rozmowę z menadżerem. 
Kilka dni temu rozmawiał  z Panem Krupą, po tym nie odbytym koncercie pytając jakiej wagi 
były te rozmowy. Powiedział, że żadnej. Kilka osób z nim rozmawiało, aby wyciągnąć  
informacje. Trzeba poczekać do rozstrzygnięcia, bo dzisiaj każdy sprzedaje swoją wersję. 
Pani Górniak była u nas po koncercie w Szczecinie. Nie przyjechała z Warszawy specjalnie.  
Podziela zdanie radnego, że stało się coś dziwnego,  miała spełnione wszystkie warunki  
i wyjechała. W rozmowach uczestniczył mój Zastępca podczas Gali toczył jeszcze negocjacje. 
Było raz tak raz tak, w zasadzie nie podano żadnego powodu. 
Nawet ze Szczecina przywieziono instrument, aby spełnić warunki umowy. 
Trzeba zapoznać się z uprawnieniami radnych, podejść do tego spokojnie. 
Komisja Rewizyjna ma prawo wglądu w treść umowy a radny - członek  indywidualnie nie.  
Burmistrz powiedział , że sam  stara mówić się prawdę. Prosi o spokój w tej kwestii, jeśli 
chcemy reprezentować interesy MIASTA, niech wypowiedzą się prawnicy, zobaczymy jak 
 to wszystko się potoczy. 
Tradycją jest spotkanie wojów obu miast i uczestnictwo w obiedzie. Byli radni także spoza 
koalicji. Kanał Ulgi - sprawa powodzian, prosi o odpowiedź Zastępcę.. 
Przewodniczący Rady – stwierdził, że nie możemy nie udostępniać wglądu do umów. 
Apel do radnych, aby nie robić afery z czegoś, co jeszcze zakończenia nie ujrzało. 
Najpierw wyjaśnijmy pewne fakty a nie je od razu komentujmy. Sprawa nie jest do końca 
jasna  już są ustalenia. 
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Burmistrz MIASTA – poprosił , aby zobaczyć kogo dotyczą notatki prasowe. 
Redaktor gazety powiedział, że on by tego tematu nie poruszał, ale miał naciski trzech 
radnych, żeby napisać, że to klapa totalna. Jeżeli coś nie jest tak jak powinno to najpierw  
w Radzie powinniśmy o tym porozmawiać. Powiedziano, że dwie imprezy i obie położone.  
Pytam się: jak położone,  Świdwin jest zadowolony, nie było żadnej wpadki. 
BIAŁOGARD wygrał, co jest w tym układzie najważniejsze. 
Co do obiadu to tradycją jest , że po zakończonej imprezie wojowie obydwu miast spotykają 
się na tak zwanej biesiadzie. Jest to składkowe. Na Sesji byli zaproszeni wszyscy radni. 
Było więcej radnych opozycyjnych , aniżeli koalicyjnych. 
Adam Gajlewicz – powiedział, że to gazeta napisała, że Gala była katastrofą.  
Powiedział: ja nie rzucam fali krytyki tylko do Pana,  na rzecznika naszego. 
Proszę mieć pretensje do Pana redaktora Ruszkowskiego z „Głosu Koszalińskiego”. 
Dla mnie jest to blamaż. Jeżeli nie ma haczyka w tej umowie, to dlaczego się jej nie pokazuje. 
Ponieważ sprawa wymaga wyjaśnienia prosi o zwołanie  komisji i zajęcie  stanowiska. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że ma czas zawsze rozmawiać z każdym 
mieszkańcem. Świadkiem tego , że rozmawiał z Panem radnym Adamem  była  Pani 
Skarbnik. Starano się to wyjaśnić. Stwierdził, że ta umowa jest do wglądu, przedzwonił do 
radcy prawnego, który odpowiedział, że można wydać umowę  na wniosek Komisji 
Rewizyjnej, Przewodniczącego Rady tak, bo jest to umowa cywilna. 
W związku z tym my nie mamy nic do ukrycia i związku z tym prosi o nie wypowiadanie 
pewnych słów, które nie są pokryte faktami. 
Organizatorzy na „Bitwę o krowę”  zaprosili wszystkich radnych, nikt nikogo nie dzielił na 
strony. Widział jak zaproszenia przekazywano radnym na komisjach. 
Wykonuje się nasyp, do końca sierpnia jest termin wykonania takiego nasypu dla kanału Ulgi. 
Nie kosztuje to miasto ani złotówki wykonują to pracownicy CIS. W tym roku robimy wał 
równoległy do ulicy Batalionów Chłopskich. W przyszłym roku jeżeli będą możliwości to od 
ulicy Sobieskiego kierunku wieży ciśnień, bo tam też są zagrożenia. Na  Kisielicach są już 
usypane. Te prace przebiegają zgodnie z planem, który ma zapobiegać zagrożeniom 
przeciwpowodziowym. Zaproszenie  na imprezę było jednoznaczne z zaproszeniem na obiad. 
Jeżeli chodzi o wspólnoty to przedstawicielem MIASTA jest Naczelnik Wydziału 
Mieszkalnictwa, w tej kwestii reprezentuje Burmistrza MIASTA mający pełne kompetencje. 
Paweł Barańczuk – powiedział, że po analizie gospodarki odpadami stwierdził, interesują go 
wyniki i sugestie pod  kątem selektywnej zbiórki odpadami. Mimo wszystko jest mało 
nagłośnione i mało znane wśród mieszkańców jak i w jaki sposób selektywna zbiórka 
odpadów może przebiegać. Kiedy można się spodziewać wniosku o dofinansowanie 
gotyckich murów i jakie są szanse, jakiego rzędu jest to koszt. 
Zapytał, jaki jest  koszt opracowania dokumentacji rewitalizacji parku Orla Białego.  
Czy przeniesione będą wszystkie czy tylko niektóre oddziały szpitalne. Co z obecnym 
budynkiem szpitala, jak to będzie wyglądało. Czy mamy wystarczająca ilość łóżek 
szpitalnych. .Nie jest to jedyna impreza, która nie wypaliła. Nie mamy odpowiednie polityki 
informacyjno-propagandowej, nie było odpowiedniego nagłośnienia w prasie lokalnej. 
Trzeba wyciągnąć pewien wniosek, zacznijmy upominać się o swoje prawa. 
Prosi o przedstawienie osób lub grupy osób, która będzie czuwała nad polityką medialną  
w naszym mieście. 
Burmistrz Miasta – powiedział, że zgadza się z wypowiedzią radnego w całości. 
Jesteśmy 12 miastem w Polsce w pozyskiwaniu środków, to o czymś mówi. 
Zaczęło się w roku 1994 a kontrakt na 40 milionów złotych  podpisaliśmy w roku 2000. 
Szpital pozostaje jeden i drugi.  Zamysłem jest Szpital Rehabilitacyjny z pełnym oddziałem. 
Jest pewien kłopot z wysypiskiem w Krzywopłotach.  Nie wykonano badań geologicznych. 
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Stwierdzono, że są tam cieki wodne, które uniemożliwiły, by posadowienie wysypiska. 
Prowadzone są rozmowy między innymi z Wardyniem. 
W dniu 3 lipca 2007r. jest zaproszenie do odwiedzenia wysypiska Leszczyn i Wardyń 
Jest to zaproszenie Burmistrzów, Przewodniczących Rad i  dla Komisji Infrastruktury ,  
aby odwiedzić funkcjonujące wysypiska w niewielkiej odległości od Białogardu 
( Leszczyn i Wardyń ). 
Jeżeli chodzi o remont kościoła św. Jerzego,  to jest to nieduża kwota . Miasto zabiega się  
 o środki  finansowe w kwocie 20 tysięcy złotych. Jest poparcie naszej inicjatywy  
i w najbliższym czasie powinny zapaść stosowne decyzje. 
Zastępca Burmistrza – poinformował, że przeprowadzono przetarg, wygrała firma ze 
Szczecina na kwotę 42 tysięcy złotych na opracowanie dokumentacji. Do końca sierpnia br 
ta dokumentacja będzie. Odtwarza się w miarę możliwości układ historyczny tych ścieżek 
oraz stawku. Są założenia, żeby to było miejsce odpoczynku, rekreacji oraz zabawowe dla 
dzieci. 
Mały amfiteatr i aleja dla szachistów, gdy będzie projekt  to będzie omawiany na komisjach 
merytorycznych Rady. Kosztorys będzie przy projekcie, zobaczymy jaka to będzie kwota na 
wykonanie tej rewitalizacji. Odnowienie murów kościoła  św. Jerzego to będzie piaskowanie 
i oczyszczenie tak jak to zrobiono z Bramą Połczyńską. 
Krystyna Drachal-Mostek – powiedziała, że jest przedstawicielem pozytywnego nurtu  
i pozytywnego myślenia i nie zgodzi się z wypowiedziami dwóch poprzedników co do tej 
prowincji. Uważa, że BIAŁOGARD nie jest prowincją. Trzeba patrzeć na człowieka, czego 
dokonał i co zrobił. Obecne władze dokonały prawie rzeczy niemożliwych.  Staliśmy się 
miastem o którym się mówi nawet za granicą. Trzeba mieć trochę wyobraźni i pokory, żeby 
im za to podziękować. Osobiście podziękowała Burmistrzowi i Staroście za wykonaną pracę. 
Następna spraw to spraw Pani Edyty Górniak, dziwi ją ,że ta Pani jest takim języczkiem 
uwagi. Co to jest za gwiazda, która przyjeżdża  ma  przed sobą 400 młodych ludzi  całe Polski 
i ona mówi, że nie zaśpiewa  Co to za Gwiazda. Pan Jan Kiepura światowej sławy gwiazda, 
śpiewał na środku placu stojąc na samochodzie. A tutaj gwiazda przyjeżdża i nagle wyjeżdża. 
A 400 młodych ludzi czeka. To niej jest gwiazda ale nie powie co o tym myśli.  
Zastanawia się  czy Radni Pan Gajlewicz i  Pan Harłacz zatrudnieni są w prasie. 
Co to za orzeł, co kala własne gniazdo. Sprawa zakwaterowania młodzieży: jeżeli były błędy 
to wyciągnijmy wnioski nie powtórzmy ich w przyszłości. 
Ta totalna krytyka aktualnych władz również przedstawiana w gazecie ma dziwny związek z  
negatywnymi w trybunie. Co, do obiadu to niektórym radnym przydało by się trochę pokory.  
Sprawa informacji: rzeczywiście wśród mieszkańców nie była pełna. 
Ogłoszono 15 minutową przerwę w obradach. Kontynuacja obrad po przerwie. 
Przewodniczący Rady – poinformował, że około godziny czternastej z uwagi na obowiązki, 
jest zmuszony opuścić obrady i do prowadzenia wyznacza wiceprzewodniczącego Rady, 
Stanisława Hatłasa. 
Wiesław Czurko – powiedział, że jest zbudowany występem młodzieży, która dała pokaz 
dobrego zachowania. Zakończył się rok szkolny i w związku z tym ma pierwsze pytanie do 
Burmistrza jak:  nasze miejskie Gimnazja wypadły w rankingu  w Regionie 
Zachodniopomorskim. Drugie pytanie : dotyczy basenów w Zarządzie Obiektów Sportowych 
i Komunalnych. Wie, że woda do basenów została napuszczona. Jest fajne urządzenie 
oczyszczające dno. .Nie wie natomiast, czy Sanepid, który pobrał wodę dopuścił basen do 
użytkowania. Chciały, aby Burmistrz w tej sprawie udzielił odpowiedzi. Rozmawiamy o 
pewnej Pani, rozdzieramy szaty, jakby coś wielkiego się zdarzyło. 
Nie jest chyba, źle że ta Pani nie wystąpiła. Natomiast potrzebna jest dyskusja na temat 
imprez organizowanych w mieście. Czy  w  związku z różną oceną zwołano pracowników i 
wyciągnięto wnioski. Może Pan Burmistrz by coś na ten temat odpowiedział. 
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Każdy z nas ma różne nastawienie i my o tym wiemy. 
Burmistrz MIASTA – odpowiedział, że średnia regionalna między innymi 
zachodniopomorskie i wielkopolska to   nasze gimnazja są powyżej średniej regionalnej. 
I tutaj ma osiągnięcia Rada, przyznając sroki na zajęcia pozalekcyjne.  
Dzisiaj miała być decyzja, co do uruchomienia basenu, chyba pozytywna. 
Zastępca Burmistrza – poinformował, że była odprawa pracowników, zespołu 
przygotowującego imprezę Ośmiu Wspaniałych. Na tej odprawie był Pan Burmistrz , 
wyciągnięto wnioski poprzez opisanie ich i protokoły osób odpowiedzialnych. 
Decyzja, co do wyciągnięcia konsekwencji należy do Burmistrza. Czy będą konsekwencje 
dyscyplinarne zostawmy to Burmistrzowi. Tak jak po każdej dużej imprezie była odprawa 
poszczególnych osób odpowiedzialnych. 
Janusz Turnik – poprosił o szanowanie własnego i innych czasu. Zgłasza wniosek:  
Niech zapozna się z tym Komisja Rewizyjna. Burmistrz  MIASTA oceni swoich 
pracowników i cały przebieg imprezy. 
Przegłosowano wniosek formalny: 
Skierować sprawę umowy do zbadania  przez Komisję Rewizyjną: 
za– 10, przeciw- 2, wstrzymało się – 5. Wniosek przeszedł. 
Rada zajęła stanowisko w tej sprawie i kieruje wniosek pod obrady Komisji Rewizyjnej 
celem przedstawienia ustaleń na forum Rady. 
Kazimierz Sosnowski –  powiedział, że przykro mu było słuchać, wypowiedzi pani radnej  
że poprzednie władze  nie zrobiły nic. Zrobiono dla MIASTA tyle,  ile można było. 
Były inne  uwarunkowania i inne sytuacje. Poprzedni Burmistrzowie Miasta  i Rady zrobili 
dla MIASTA tyle,  ile mogli zrobić. 
Stefan Purol – zapytał, czy Burmistrz przewiduje politykę informacyjną dotyczącą wymiany 
dowodów osobistych. W sensie negatywnym otrzymaliśmy bardzo złą promocję MIASTA. 
Jest tylko nasza racja. Ponadto, jeśli zapraszamy Starostę to dyskutujmy, polemizujmy, ale nie 
obrażajmy gościa, tak wymaga kultura osobista. 
Przewodniczący Rady – powiedział, uszanujmy taką zasadę: można rozmawiać o 
wszystkim, ale w sposób kulturalny. Demokracja  oznacza, że każdy może się wypowiedzieć, 
ale nie oznacza, że mamy wspólne zdanie w każdej sprawie. Szanujmy odmienność. 
Burmistrz MIASTA – odpowiedział, że odnośnie wymiany dowodów osobistych jest 
prowadzona medialna informacja dla mieszkańców. Do wymiany zostało jeszcze około 3.200 
dowodów osobistych. Z narad wiemy, że nie będzie możliwości przedłużenia okresu do 
wymiany dowodu, nie wie jak z tego wybrniemy. 
 
Ad 4  Analiza nauczania indywidualnego i możliwości tworzenia klas  
          zintegrowanych. 
Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Wydział Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
Stan faktyczny  wynika z orzeczenia indywidualnego nauczania. Tygodniowy  wymiar 
nauczania w klasach I-III jest to od 6 do 8 godzin , natomiast dla klas IV-VI jest to od 8 do 10 
godzin. Dla uczniów szkół gimnazjalnych jest to od 10-12 godzin. 
Na wniosek rodzica ucznia wraz z orzeczeniem z Poradni Pedagogicznej, dyrektor szkoły 
zwraca się do Burmistrza Miasta o pozwolenie na prowadzenie takich zajęć. 
Burmistrz wydanie  zgody  na takie zajęcia. W ubiegłym roku odbyło się 140 godzin 
tygodniowo,  8 godzin kształcenia specjalnego.  Koszty przedstawiono w pisemnej informacji 
wraz z symulacją .Co do klas integracyjnych to też przedstawiono pisemnie możliwości ich 
tworzenia. 
Dyskusja: 
Krystyna Drachal – Mostek - jakie efekty przyniosło to nauczanie, jak kształtuje się stan 
wiedzy tych dzieci. 
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Małgorzata Lis – przybliżyła informacje. Wyjaśniła, że nauczanie jest na wniosek lekarza. 
Tworzenie klas integracyjnych pomogło by rozwiązać ten problem.  Zaburzenia w 
zachowaniu stwarzają problemy w funkcjonowaniu tego dziecka. Dziecko powinno 
funkcjonować w zespole. Nauczanie indywidualne nie odnosi wtedy skutku. Potrzebne by 
było nauczanie integracyjne. 
Kolejna sprawa, to sprawy losowe: uraz czaszkowy , złamania ręki czy też nogi. 
Kształcenie specjalne – dostosowane nauki do dziecka. 
W tym roku było 50% więcej komisji orzekających niż w roku ubiegłym 
Sławomir Domański –zapytał czy,  nie ma potrzeby zaświadczenia o nauczaniu w klasach  
integracyjnych. 
Małgorzata Lis –odpowiedziała, że  nie ma takiej  potrzeby. Rodzice przychodzą  na 
zebrania.  Wola tworzenia klas leży po stronie dyrektora danej szkoły. 
Janusz Turnik –  stwierdził, że ten problem narasta w błyskawicznym tempie. 
Trzeba wrócić do tego tematu późnej. Zapytał, czy z nowym rokiem szkolnym nie można już 
utworzyć klasy integracyjnej. 
Paweł Barańczyk – powiedział, że oczekiwał bardziej syntetycznej informacji z punktu 
widzenia finansowego, ewentualnej prognozy na przyszłość. Prosi  więc o odpowiedź na 
piśmie. 
Marta Grabczyńska –odpowiedziała, że Wydział Edukacji konsultował się z Wydziałem 
Edukacji w Koszalinie, teoretycznie jest to koszt zatrudnienia nauczyciela specjalisty, 
pomocy medycznej, logopedy i psychologa. W starszych klasach jest  to koszt klasy 
interdyscyplinarnej.  
 
Ad  5 Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:   

a) trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta Białogard  
     dla niepublicznych przedszkoli oraz szkół podstawowych i gimnazjów  
     o uprawnieniach szkól publicznych – druk A, 
 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Wydział Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu.  
Uzasadnienie: Burmistrz MIASTA wydal decyzję o powołaniu Gimnazjum „Scholar” ,  
Rada Miejska jest zobowiązana do podjęcia decyzji o dofinansowaniu. W uzasadnieniu do 
projektu przedstawiono sposób liczenia tej dotacji. 
Opinie Komisji: 
1.Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – pozytywna. 
2.Komisja Budżetu i Finansów – pozytywna. 
Dyskusja: 
Jerzy Harłacz – powiedział, że chodzi o szkołę niepubliczną „Scholar” przy ulicy 
Grunwaldzkiej. Jest to temat nie zamknięty. Tam ma powstać  gimnazjum i przedszkole. 
Był wniosek o sprzedaż tego budynku. Gdzie są decyzje Burmistrza w tym zakresie.  
Szkoła płaci dzisiaj 5.000 złotych. Na jednego ucznia dostaje 130 złotych miesięcznie.  
Dostaje 530 tysięcy złotych rocznie dotacji. Zapytał: czy my jesteśmy instytucją 
charytatywną, czy przedszkoli jest za mało, żeby tworzyć nowe.  Czy Burmistrz nie pomyśli 
by ten budynek sprzedać i wziąć konkretne pieniądze. 
Czy Burmistrz zapomniał o basenach w mieście, Miasto szuka pieniędzy a  tam są pieniądze. 
Przewodniczący Rady – powiedział, że jest to ogólna uchwała i jako Rada powinniśmy zająć 
stanowisko. Tworzymy to do czego obliguje nas ustawa. 
Marta  Garczyńska –  poinformowała, że  w miesiącu maju br wpłynęły dokumenty, 
prywatnego Forum Edukacyjnego „Scholar”, która ma różną sieć szkół, 
zgłosili się do Burmistrza,  jako do organu prowadzącego, bo mieli taki obowiązek. 
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Mają pozytywną opinię Kuratora Oświaty. Pan Burmistrz wpisał ich do szkół niepublicznych 
prowadzonych przez Burmistrza Miasta. My musimy wpisać taką szkołę, wynika to z ustawy. 
Ta szkoła we wniosku podaje datę  rozpoczęcia działalności – od dnia 1 września 2007 roku. 
Dzisiaj mamy czerwiec i my jako Maisto musimy podjąć taką uchwałę. 
Paweł Barańczuk – porównał to do kwestii służby zdrowia i jest tu dziwna kwestia  
Stwierdził, że jest tu podwójne finansowanie i nie ma tu  konkurencji i preferowanie 
niepublicznych szkół, które otrzymują środki finansowe z kilku źródeł. 
 My nie mamy wyjścia, tak postanowił ustawodawca i my praktycznie jesteśmy skazani. 
Przewodniczący Rady – powiedział, że takie obowiązki nakłada na nas ustawodawca, 
podziela pogląd Pana Pawła. Powinno to odbywać się na normalnych, komercyjnych 
warunkach. 
Janusz Turnik – stwierdził, że nam się to narzuca i my musimy to zrobić, bo jak nie to 
Kurator Oświaty naśle na nas prawników. 
Głosowanie projektu uchwały: 
za – 11, przeciw – 4, wstrzymuję się – 1 
 
                                            Rada podjęła uchwałę Nr XI/78 /07 
 
 

b) zmieniającej uchwałę – Akt Założycielski Gimnazjum Nr 2 w Białogardzie  
     – druk C, 
 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Wydział Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
Uzasadnienie: projekt uchwały ma charakter porządkujący, w obwodach szkoły trzeba 
umieścić nowo powstałe ulice w mieście. 
Opinie Komisji: 
1.Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – pozytywna. 
 
Dyskusja: 
Paweł Barańczuk – zapytał, czy to nowo powstałe Gimnazjum wpłynie na kształt rejonów. 
Burmistrz MIASTA – odpowiedział, że rejon dotyczy tylko pewno przywileju, jeżeli nie ma 
miejsca to w tym rejonie musi dziecko się znaleźć. Nie tworzymy rejonu dla prywatnego 
Gimnazjum. 
Głosowanie projektu uchwały: 
za – 16, przeciw - 0, wstrzymuję się – 0 
 
                                            Rada podjęła uchwałę Nr XI/79 /07 
 

c) zmieniającej uchwałę – Akt  przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 3  
im. Bolesława Krzywoustego w Białogardzie druk – D, 
 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Wydział Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
Uzasadnienie: projekt uchwały, podobnie jak poprzedni ma charakter porządkujący. 
Opinie Komisji: 
1.Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – pozytywna. 
 
Głosowanie projektu uchwały: 
za - 17, przeciw - 0, wstrzymuję się – 0 
 
                                            Rada podjęła uchwałę Nr XI/80 /07 

 12



     
 

d) zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2007 – druk E, 
 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta. 
Uzasadnienie: projekt dotyczy rozliczeń między działami i rozdziałami w budżecie 
MIASTA. Propozycja dotyczy przesunięcia z działu 900 – Gospodarka komunalna i 
mieszkaniowa kwoty 85.000 złotych  i pomniejszenie środków na bieżące utrzymanie 
infrastruktury miejskiej a przesunięcie do działu 801 – Oświata i wychowanie dokładnie i na 
przedszkola miejskie. Burmistrz proponuje 25.000 złotych przeznaczyć na remont ściany 
Przedszkola Nr 1 ( elewacja i ocieplenie ) natomiast  60.000 złotych  przeznaczyć na 
wykonanie ogrodzenia w Przedszkolu Nr 2. 
Kolejna zmiana dotyczy przesunięcia kwoty 300.000 złotych z działu 926 – Kultura fizyczna 
i sport i zmniejszenie wydatków  przeznaczonych na modernizację hali rehabilitacyjnej  na 
stadionie przy ulicy Moniuszki na zadanie związane z rozbudową Domu Kultury. 
Tu zaistniała potrzeba zwiększenia środków finansowych i Burmistrz Miasta przedkłada taką 
propozycję. 
Opinie Komisji: 
1.Budżetu i Finansów  – pozytywna, 
2.Infrastruktury i Ochrony Środowiska – pozytywna. 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
Głosowanie projektu uchwały: 
za – 15,  przeciw - 0, wstrzymuję się - 2 

 
                                                   Rada podjęła uchwałę Nr XI/81 / 07     
 
 

e) poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco” wystawionego przez  
    Regionalne Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o. w Białogardzie w celu  
    zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki ze środków Wojewódzkiego Funduszu  
    Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w związku z realizacją 
    przedsięwzięcia „Zintegrowana gospodarka wodno-ściekowa w dorzeczu Parsęty” 
    – druk F,  
 
Przedstawiła: Skarbnik MIASTA, Lucyna Szymecka. 
 
Uzasadnienie Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty realizuje duże przedsięwzięcie 
wspierane ze środków unijnych. To zadanie obejmuje kilka gmin, przedstawicielami gmin są 
spółki wodociągów-kanalizacyjne. W ich imieniu nas reprezentuje RWiK. Na wkład własny,  
Który jest wspierany środkami z Unii Europejskiej , spółka zaciągnie pożyczkę w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w wysokości 
przypadającej na spółkę w wysokości 13,700.720 złotych, udział MIASTA wynosi 3,8 %,    
co stanowi kwotę 501.890 złotych. Uchwała mówi o wyrażeniu zgody na poręczenia weksla. 
Poręczenie będzie obowiązywało do 30 czerwca 2018 roku. Zabezpieczeniem będą dochody 
MIASTA. 

 
Opinie Komisji: 
1.Budżetu i Finansów  – pozytywna, 
2.Infrastruktury i Ochrony Środowiska – pozytywna. 
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Dyskusja: 
Adam Gajlewicz – zapytał, co powoduje , że pomimo tych wszystkich inwestycji nadal jest 
brudna woda w mieście. 
Józef Leszczyk – zapytał, jak kształtuje się  podejmowanie podobnych  uchwał w innych 
gminach, czy my jesteśmy ostatnią gminą. Czy ta inwestycja globalnie jest zagrożona. 
Co będzie jak Regionalna Izba Obrachunkowa  zakwestionuje uchwałę, co będzie dalej się 
działo. 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że po kolei wszystkie Rady podejmują  uchwały. 
Nie ma informacji, ze jakaś gmina ma kłopoty z poręczeniem. 
Przyczyną była awaria magistrali wodociągowej w ubiegłym tygodniu i to spowodowało 
zakłócenia na mieście. Gdyby nadal cos się działo to prosi o zgłoszenia. 
Skarbnik Miasta – powiedziała, że istnieje taka możliwość. W rejonie naszej spółki 
operatorskiej te gminy, które  nie mają takiej sytuacji, nie ma zagrożenia 
Kłopoty miała gmina Karlino i to w latach poprzednich ale teraz ma możliwość poręczenia. 
 
Głosowanie projektu uchwały: 
 za - 16, przeciw - 0 , wstrzymuję się -1 
 
                                                           Rada podjęła uchwałę Nr XI/ 82 /07 
     

 
f) poręczenia przez Miasto Białogard weksla „ in blanco” wystawionego przez    
   Regionalne Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o. w Białogardzie tytułem 
   zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki ze środków Narodowego Funduszu  Ochrony  
   Środowiska i Gospodarki Wodnej w związku z realizacją przedsięwzięcia  
   „ Zintegrowana gospodarka wodno-ściekowa w dorzeczu Parsęty” – druk G,  

  
Przedstawiła: Skarbnik MIASTA, Lucyna Szymecka. 
 
Uzasadnienie: to poręczenie dotyczy tego samego przedsięwzięcia. Kwota pożyczki będzie 
wynosiła 30.116.660 złotych, udział przypadający na nasze miasto wynosi 3,8 % to jest kwota 
1.144.433 złote. Poręczenia będzie obowiązywało do 31 lipca 2022 roku. 
 
Opinie Komisji: 
1.Budżetu i Finansów  – pozytywna, 
2.Infrastruktury i Ochrony Środowiska -  pozytywna. 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
Głosowanie projektu uchwały: 
za - 16 , przeciw - 0 , wstrzymuję się – 1 
 
                                                          Rada podjęła uchwałę Nr XI/83 /0 

 
 

g) powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do Sądu  
    Okręgowego w Koszalinie i Sądu Rejonowego w Białogardzie – druk B,  

 
Przedstawił:  Przewodniczący Rady Miejskiej, Andrzej Świrko. 
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Uzasadnienie: tradycyjnie, po raz kolejny będziemy przystępować do wyboru ławników 
sądowych. Konieczne jest powołanie przez Radę Miejska komisji do zaopiniowania 
kandydatów. Proponuje o przyjęcie składu  w ilości 5 osób. 
Zapytał: czy są inne propozycje, co do ilości składu, jeśli nie ma to przegłosujmy. 
Przegłosowano: 
za – 15, przeciw – 0,  wstrzymujące się – 1. 
Przewodniczący stwierdził, ze Rada przyjęła 5 osobowy skład. 
Obowiązuje: głosowanie jawne, zwykła większość głosów. 
Przewodniczący Rady – poprosił o zgłaszanie kandydatów. 
Jerzy Harłacz – Krystyna Leś, 
Andrzej Świrko – Jolanta Zięcik, 
Sławomir Domański – Stefan Purol, 
Józef Leszczyk – Zbigniew Rychter, 
Stanisław Hatłas, Wiesław Czurko, Bogdan Żurawski. 
Zamknięto Listę. Przegłosowano: za -17. Jest skład 7 osobowy. 
 
Przewodniczący  Rady - powiedział, że każdy ma możliwość 5 razy podnieść rękę. 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Adam Gajlewicz – zapytał, czy nie może być 7 kandydatów. 
Przewodniczący Rady – powiedział, że potrzebny jest wniosek o reasumpcję. 
Adam Gajlewicz – zgłosił wniosek o skład 7 osobowy komisji. 
Przegłosowano wniosek o reasumpcję głosowania: 
aa- 13, przeciw – 1, wstrzymujące się – 2.  Wniosek przeszedł. 
Przegłosowano 7 osobowy skład komisji:  
za – 10, przeciw – 4, wstrzymało się – 3. Wniosek przeszedł. 
Przewodniczący Rady - zgłosił wniosek o głosowanie blokiem: 
Przegłosowano: 
za – 16, przeciw – 0, wstrzymało się -0. Wniosek przeszedł. 

1) Krystyna Leś, 
2) Jolanta Ziecik , 
3) Stefan Purol, 
4) Zbigniew Rychter, 
5) Stanisław Hatłas, 
6) Wiesław Czurko, 
7) Bogdan Żurawski. 

Przegłosowano powyższy skład: 
za-13, przeciw-1, wstrzymało się – 3 
 
                                                            Rada podjęła uchwałę Nr XI/84 /07 
 
h) poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco” wystawionego przez Związek Miast 

i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie  w celu zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki 
płatniczej udzielonej ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie w związku z realizacją przedsięwzięcia „Zintegrowana gospodarka 
wodno-ściekowa w dorzeczu Parsęty”, powiększonej o kwotę odsetek – druk H, 

Przedstawiła: Skarbnik MIASTA, Lucyna Szymecka  
Uzasadnienie: dotyczy pomocy  na wkład własny w części technicznej. Ma być utworzony 
projekt do realizacji i koordynacji tego zadania. Jest współfinansowana ze środków Unii,  
ale niezbędny jest też wkład własny na projekt techniczny, nasz udział wynosi - 12.521 
złotych. To obciąża nasz dług publiczny. Poręczenie obowiązuje do 31 lipca 2022 roku. 
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Opinie Komisji: 
1.Budżetu i Finansów  – pozytywna, 
2.Infrastruktury i Ochrony Środowiska – pozytywna. 
 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
Glosowanie projektu uchwały: 
za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
 
                                                                 Rada podjęła uchwałę Nr XI/85/07 

 
 

i) poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco” wystawionego przez Związek Miast 
    i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie  w celu zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki    
   płatniczej  udzielonej ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 
   i Gospodarki Wodnej w Warszawie w  związku z realizacją przedsięwzięcia 
  „Zintegrowana gospodarka wodno- ściekowa w dorzeczu Parsęty”, powiększonej o kwotę  
   odsetek – druk I.  
Przedstawiła: Skarbnik MIASTA, Lucyna Szymecka 
Uzasadnienie: poręczenie dotyczy kwoty 46.856.922 złote przypadające na cały region. 
Nasz udział wynosi 3, 8% , co stanowi kwotę 1.774.140 złote. Chodzi o utrzymanie płynności 
finansowej, na całą tą procedurę. Poręczenie obowiązuje do 31 grudnia 2012 roku. 
To poręczenie z tej uchwały nie wchodzi do obliczeń z długu publicznego. 

 
Opinie Komisji: 
1.Budżetu i Finansów  – pozytywna, 
2.Infrastruktury i Ochrony Środowiska -  pozytywna. 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
Glosowanie projektu uchwały: 
za – 14,, przeciw -  0, wstrzymało się – 1 
 

                                                  Rada podjęła uchwałę Nr XI/86/07 
 
Ad 6  Wolne wnioski i informacje. 
 
A.Gajlewicz – podzielił się informacją odnośnie dotacji na Klub Sportowy „Orzeł” 
BIAŁOGARD. Jego zdaniem były tam nieprawidłowości. Była tam kwota 40.000 złotych, 
prosił Burmistrza, aby zajął się tą sprawą. Do dzisiaj nie dostał odpowiedzi na ten temat. 
Komisja Rewizyjna też się tym nie zajęła, Bynajmniej nie został o tym powiadomiony. 
Prosi o pisemną odpowiedź, ewentualnie zbadanie tej sprawie. 
Pytał kolegę Skoczyka, jako delegata Inkubatora Przedsiębiorczości. Nie dostał informacji na 
temat  zatrudnienia Pana Żuka , byłego wójta Tychowa w Stowarzyszeniu Inicjatyw 
Społeczno-Gospodarczych. Jakimi przesłankami się kierowano. Prosi o odpowiedź na piśmie. 
Krzysztof Skoczyk – powiedział, że Pan Żuk w maju tego roku został zatrudniony 
na stanowisku zastępcy dyrektora i pozyskiwania inwestorów. 
Jest to osoba wybrana jednogłośnie na to stanowisko, posiada duże doświadczenie 
i kompetencje. Pana domysły co do tej osoby są bezpodstawne. To stanowisko w Inkubatorze 
jest bardzo potrzebne. Przekaże też odpowiedź  Panu radnemu na piśmie. 
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Ad 7 Sprawy organizacyjne Rady.  
 
Janusz Turnik – poinformował, że  Komisja Edukacji Kultury i Spraw Społecznych 
 oraz Budżetu i Finansów spotyka się w czwartek o godzinie 17.00. Celem jest obejrzenie 
remontowanego Domu Kultury. 
Bogdan Żurawski –  poinformował , że Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska  
ponieważ obejrzała już wcześniej  Dom Kultury spotka się w czwartek na wspólnym 
posiedzeniu o godzinie 17.30.  
Kazimierz Sosnowski – poprosił, aby do dużych pojemników wyrzucać tylko szkło. 
Do plastyków tylko te pojemniki. Później jest wielki problem na wysypisku. 
Prośba  do komisji Infrastruktury o udział w dniu 3 lipca  br o godzinie  12.30 przed UM. 
Wyjazd  radnych wszystkich Rad na wysypiska śmieci w Wardyniu, Leszczynie oraz 
w Krzywopłotach. 
Przewodniczący Rady – powiedział, że w lipcu zapisana palnie pracy jest przerwa w pracach 
Rady. Pożyczył miłego wypoczynku i  przekazał prowadzenie obrad wiceprzewodniczącemu 
Rady – Stanisławowi Hatłasowi. 
 
Ad 8  Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na poruszone w nich sprawy. 
W tym punkcie prowadzenie obrad w związku z nieobecnością przewodniczącego Rady 
przejął wiceprzewodniczący Rady – Stanisław Hatłas. 
Jerzy Harłacz – skierował apel do mieszkańców blokowisk, budynków komunalnych,  
aby do dnia 15 lipca zgłosili w Urzędzie MIASTA w Wydziale Ochrony Środowiska  
chęć sterylizacji i wykastrowania kotów dziko żyjących. Prośba o dofinansowanie przez 
Miasto w celu rozwiązania tego problemu. 
Burmistrz MIASTA  – potwierdził problem kotów. Do przyszło rocznego budżetu na pewno 
zaproponuje jakąś kwotę. Temat jest  do realizacji, jest kwestia czasu. 
Bogdan Żurawski – złożył niosek o uhonorowanie zespołu z Gimnazjum Nr 1. 
Ze środków budżetu przyznać nagrodę w wysokości 5.000 złotych na zakup sprzętu 
muzycznego. 
Burmistrz MIASTA – powiedział, że podziela zdanie Pana Radnego. W tym roku ten zespól 
przestaje generalnie istnieć, gdyż tam są uczniowie z ostatniej klasy Gimnazjum. natomiast  
w Domu Kultury na pewno będzie działać taki zespół. 
Paweł Barańczuk – zapytał, czy nie należy powołać dyrektora na czas budowy i chociaż  
po roku od uruchomienia obiektu wdrożyć to co zamówi w trakcie wyposażania. 
Chodzi o uniknięcie sytuacji, gdy zmieni się dyrektor, zmieni się myśl i zostaniemy  z 
niewykorzystanym sprzętem. 
Burmistrz Miasta – poinformował, że jest w tej chwili powołany dyrektor, który  ma się 
zajmować przynajmniej tym cyklem budowlanym, działa na czas remontu.  
Jesteśmy związani projektem, który jest projektem unijnym. Pewne wytyczne już obowiązują. 
Powołany będzie zespół  ludzi, którzy są związani z kulturą w naszym mieście. Poprzez 
zespół fachowców będzie można ustalić  jak ma funkcjonować akustyka i oświetlenie , czy 
siedzenia powinny być ruchome czy stałe, czy element kina. Są to dylematy nad, ć którymi 
powinniśmy myśleć. Kwestia zastanowienia się nad wyposażeniem. Te dylematy i tematy 
powinny być dyskutowane na komisjach. Są wzorce, Zastępca Burmistrza wizytował Dom 
Kultury w Szczecinku. Oczekuje pomysłów od radnych. Wybór dyrektora będzie w formie 
konkursowej. 
Adam Gajlewicz – poruszył sprawę jakości wody. Potrzebna jest informacja dla 
przedsiębiorców, prosi o informowanie danych ulic, rejonów o tym fakcie. 
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Zapytuje, gdzie, jest prawda odnośnie pani Górniak. W prasie podano, że nie zapłacimy a na 
komisji , że już zapłacono. Są dwa różne wyjaśnienia.  
Burmistrz Miasta – jest to zbitka słowna, już zapłaciliśmy ale jest przekonany, 
że te pieniądze odzyskamy wraz z odszkodowaniem. 
Adam Gajlewicz –  stwierdził, że przynajmniej jako członek Komisji Rewizyjnej powinien  
o tym wiedzieć. Prosi o sprostowanie i wyjaśnienie całej tej sytuacji. 
Burmistrz MIASTA – poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zwołanie  
w przyszłym tygodniu posiedzenia komisji. Przekaże komisji stosowne materiały. 
Jozef Leszczyk – poruszył problem stojącej wody na  nowym boisku, po niewielkich 
opadach. Trzeba zlecić ekspertyzę. 1/3 boiska była  zalana wodą . A kosztowało ono 
kilkaset tysięcy złotych. 
Zastępca Burmistrza –odpowiedział, że  boisko zostało wykonane zgodnie z projektem 
technicznym,  potrzebny drenaż został wykonany. Przy czym oficjalnie jeszcze otwarcia  
nie było. Ta powierzchnia tartanowa jest tylko na części tego terenu.  Na pozostałej części jest 
tam ten grunt ta ziemia, która tam była. Jest ceglana i  nie przepuszcza wody. 
Wcześniej blokowało drzewo. Trzeba dyskusji i pewnych  decyzji, żeby przygotować 
nawierzchnię betonową. Są to ogromne koszty, w to boisko włożono już prawie 400 tysięcy 
złotych. Jeszcze jest tej powierzchni i kosztów na około 200 tysięcy złotych, dlatego też , 
gdyby wybrano ten grunt i położono beton to woda by wówczas nie stała. 
Jeszcze jest czas, żeby ta inwestycję  dokończyć,  zrobić pełno wymiarowe boisko tylko jest 
kwestia pieniędzy. 
Stanisław Hatłas – powiedział, że mieszkańcy zasobów komunalnych TBS i proszą o środki 
finansowe na remont. Trzeba trochę w projekcie budżetu znaleźć, Pani Skarbnik na pewno 
znajdzie. Wystąpił  dzisiaj młody zespół , Burmistrz obiecał ,że znajdzie lokum dla nich. 
Urlopu nie ma bo, jest  na emeryturze i  dalej będzie przyjmował interesantów w czwartek. 
Służy radą i pomocą. 
Kazimierz Sosnowski – zasygnalizował, że przy dworcu po prawej stronie jest bar 
i mieszkańcy wieczorem boją się korzystać z taksówek. Tam gromadzi  się młodzież i bardzo 
rozrabia, szczególnie wieczorem w piątek. Prosi uczulić Straż Miejską i Policję, aby się tym 
zajęła, chodzi o zagrożenie bezpieczeństwa. Kolejna sprawa  dotyczy oświetlenia przy placu 
dworcowym, tam gdzie stoją taksówki. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że jeżeli chodzi o bezpieczeństwo to takie pismo 
wystosujemy, takie głosy były. Ta instalacja musi iść do wymiany, zlecono projekt i 
wykonanie. To jednak  trochę potrwa, bo musimy mieć projekt i zgody. 
Krzysztof Skoczyk – poruszył sprawę ulicy Wawelskiej. Nie można przejść suchą nogą po 
opadach. Odnośnie ulicy Elbląskiej to po opadach jest tam  jedno wielkie jezioro.  
Prosi o ustosunkowanie się do tej sprawy. 
Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że zgodnie z planem utwardzania ulic, pozytywnie 
przyjętym na Komisji Infrastruktury realizujemy te inwestycje drogowe, które zapisaliśmy 
sobie na poszczególne lata. W pierwszej kolejności jest budowa drogi na ulicy św. Jerzego, 
drugą ulicą w  kolejności będzie ulica Górnośląska, będzie kosztorys na ulicę Wawelską.  
Podjęte będą działania bo są małe środki, chyba 400 tysięcy złotych. Będzie potrzebny kredyt. 
Jest zapisana jeszcze w tym roku. 
Stefan Purol – poinformował, że złożył interpelację na piśmie. Dotyczy ona wyłożenia ulicy 
Asnyka płytami. Jest teraz tam  nadmierna prędkość i brak bezpieczeństwa. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że ulica Asnyka w kolejności układania była jedną z 
ostatnich ulic. Jeśli chodzi o zjazd to  płyty są z wcześniejszych lat. 
Rzeczywiście są uszkodzone. Te 40 m będzie wykonane w systemie pionowym a nie 
poprzecznym, gdy będą środki finansowe. 
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Krystyna Drachal-Mostek – skierowała prośbę o ławki w parku przy dworcu w miejscu, 
gdzie jest stara fontanna. Kolejna sprawa  to  sprawa oświetlenia na tyłach murów obronnych 
w okolicach Placu Wolności. 
Zastępca Burmistrza  – odpowiedział, że lampy już wykonano można zobaczyć jak ładnie 
świecą, a  co do terenu parku  to będzie odtworzone kompleksowo. Jest to już nasz teren. 
Musi być projekt i odtworzenie tego co było w przeszłości. 
Jerzy Harłacz – poruszył sprawę przekładania bruku w ulicach bocznych od ulicy 
Piłsudskiego. Miało to się rozpocząć 15 czerwca. Trwa to zbyt długo. 
Zapytał, kiedy zakupi się nowy pojazd dla Straży  Miejskiej i uruchomi się drugi patrol. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że samochód da Straży Miejskiej jest zamówiony,  
jest koszt  około 50 tys. złotych.  
Jolanta Zięcik –powiedziała, że  któryś z lokali czynny jest całodobowo, twie bo mieszka 
w pobliżu. Jest to bardzo uciążliwe. Zapytała, jak daleko jest zaawansowana realizacja 
remontu ulicy Drzymały. Prosi o pisemną odpowiedź  na temat, który poprzednio 
bulwersował. Jest to kwota 20 tys. zł na  dofinansowanie działalności Zarządu Budynków  
i Lokali Komunalnych. Konkretnie na co te środki trafiły. Kolejna sprawa to środki 
pomocowe, jakie do tej pory funkcjonowały w mieście. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że jeśli chodzi o ulicę Drzymały jest tam duży ruch, 
jest to bardzo ważna przelotowa ulica dla MIASTA. Koszt bardzo wysoki, będziemy 
poszukiwać środków zewnętrznych. Skierowane będzie do Pani Kubiak pismo celem 
udzielenia Pani radnej  odpowiedzi. Nie ma odpowiedzi, czy wspólnoty będą dofinansowane. 
 
Ad 9 Zamknięcie Sesji.       
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady wypowiada formułę: „Zamykam 
obrady XI Sesji Rady Miejskiej w Białogardzie”.  
Obrady zakończono o godzinie 14.20. 
 
 Protokółowała: Danuta Holczewska-Szydłowska                         
                                                                                                             Prowadzący obrady: 
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